
Protokół nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 18 czerwca 2024 r. 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy odbyło się w sali narad 

Rady Gminy Bojszowy o godz. 15:30. 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji. 

Na posiedzeniu pojawili się również Radca prawny oraz Skarbnik Gminy Bojszowy. 

Listę obecności radnych członków Komisji oraz gości załącza się do protokołu. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Urszula Białożyt powitaniem 

obecnych na posiedzeniu Radnych, Członków Komisji oraz gości po czym zapoznała ich 

z porządkiem posiedzenia, który był następujący: 

1. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca z dnia 24.05.2024 r. 

2. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi do porządku posiedzenia ?  

Uwag brak. 

Ad. 1 Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca z dnia 24.05.2024 r. 

Przewodnicząca zapoznała uczestników Komisji z treścią pisma mieszkańca z dnia 

24.05.2024 r. dotyczące obniżenia wysokości podatku, którego przedmiotem jest 

nieruchomość położona przy ul. Barwnej o powierzchni 8 m2. 

Następnie Przewodnicząca zapoznała uczestników z treścią opinii sporządzonej na jej 

wniosek przez Radcę Prawnego Urzędu Gminy Bojszowy.  

W konkluzji opinii wskazano między innymi, że złożony przez mieszkańca wniosek, pomimo 

że odwołuje się do art. 7 ust. 3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, który to przepis 

konstytuuje możliwość ustanawiania przez Radę Gminy przepisów zwalniających od podatku 

od nieruchomości, mających charakter zwolnień przedmiotowych, to w żądaniu mieszkaniec 

domaga się ustanowienia zwolnienia od tego podatku konkretnej nieruchomości. Takie 

zwolnienie ma już jednak charakter podmiotowy, a więc z punktu widzenia ustawy będzie 

niedopuszczalne. Zatem nie jest możliwe ustanowienie przez Radę Gminy zwolnienia 

z podatku od nieruchomości dla konkretnej nieruchomości, a jedynie dla określonej kategorii 

nieruchomości. 

Członkowie komisji dostrzegają problem mieszkańca, że postawiona stacja transformatorowa 

na jego nieruchomości nie służy tylko jemu ale dla dobra okolicznych mieszkańców, niemniej 

w związku z brakiem możliwości ustanowienia przez Radę Gminy zwolnienia z podatku 

konkretnej nieruchomości, nie jest możliwe rozstrzygnięcie wnioskowane przez Mieszkańca.   

W toku dyskusji padło pytanie o słupy energetyczne, transformatorowe i ich liczbę w całej 

gminie. 

W ramach dyskusji jeden z członków komisji wskazał, że liczba słupów w gminie położona na 

prywatnych gruntach jest bardzo duża.  

Padło pytanie do Pani Skarbnik o kwotę będącą przedmiotem wniosku.  



Pani Skarbnik udzielając odpowiedzi wskazała, iż jest to kwota około 4 złotych.  

Wszyscy członkowie komisji po przeanalizowaniu przedmiotowego wniosku, bazując na 

przepisach prawnych uznali, iż wniosek należy odrzucić. Wobec powyższego Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie za nieuwzględnieniem wniosku z dnia 24.05.2024 r. 

7 głosów - ZA (nieuwzględnienie wniosku) 

W związku z nieuwzględnieniem w/w wniosku komisja poprosiła o przygotowanie stosownego 
projektu uchwały. 

Ad. 2 Zakończenie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu programu, posiedzenie zostało zakończone. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Rady Gminy Bojszowy 

Urszula Białożyt 
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